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PROTOKOLL Datum 

2025-04-15 

Diarienummer 

PA-2025-0013

Fakultetsnämnden vid skolan för elektroteknik och datavetenskap  

Protokoll nummer: 3/2025 

Datum och plats för mötet: 15 april 2025 kl. 13.00-16.00, Henrik Eriksson, Lindstedtsvägen 
3 plan 4 
 
Närvarande lärarledamöter: 
Ann Lantz, ordförande 
Joakim Jaldén, vice ordförande 
Ivy Bo Peng 
Hedvig Kjellström 
Ingo Sander 
Kristina Höök 
Cyrille Artho (via zoom) 
 
Externa ledamöter: 
Ambra Sannino, Vattenfall 
 
Företrädare för arbetstagarorganisationer: 
Alexander Baltatzis, SACO 
Monica Åkerström, ST  
 
Övriga närvarande: 
Amir Bdioui, nämndsekreterare 
Marianne Lundin, biträdande kanslichef 
Markus Hidell, grundutbildningsansvarig (närvarande vid §1-3) 
Joakim Lilliesköld, vice skolchef (närvarade vid vid §1-4) 
György Dán, vice forskarutbildningsansvarig (närvarade vid §1, via zoom) 
Henrik Artman, fakultetsförnyelseansvarig (närvarande vid §1-8) 
Susann Boij, representant arbetsgruppen för breddad rekrytering (närvarande vid §2) 
Gunnar Tibert, representant arbetsgruppen för breddad rekrytering (närvarande vid §2) 
Dilek Gür, handläggare lärartillsättningar (närvarande vid §3-8 via zoom) 
Kerstin Lagerstedt handläggare lärartillsättningar (närvarande vid §3-8) 
Anders Västberg, universitetslektor (närvarande vid §7) 
Joakim Gustavsson, prefekt (närvarande vid §7) 
Cristian Bogdan, avdelningschef (närvarande vid §8) 

Frånvarande: 
Hanifeh Khayyeri, RISE 
Jura Minaiote, representant för doktorander 
Rebecca Wallin, representant för studenter 
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Mötet öppnas 

a) Val av justerare 

Nämnden beslutade att till justerare utse Hedvig Kjellström 

b) Dagordning 

Nämnden beslutade:  

Att lägga till punkt om Ansökan om gästprofessur (§6) till dagordningen samt  
att med ovan tillägg godkänna föreslagen dagordning. 

Adjungeringar: 

Markus Hidell, grundutbildningsansvarig 
György Dán, vice forskarutbildningsansvarig 
Henrik Artman, fakultetsutvecklingsansvarig 
Markus Hidell, grundutbildningsansvarig 
Joakim Lilliesköld, vice skolchef 
Susann Boij, representant arbetsgruppen för breddad rekrytering  
Gunnar Tibert, representant arbetsgruppen för breddad rekrytering  
Anders Västberg, universitetslektor  
Joakim Gustavsson, prefekt  
Cristian Bogdan, avdelningschef  
Dilek Gür, handläggare lärartillsättningar 
Kerstin Lagerstedt handläggare lärartillsättningar  
 
 

c) Fråga om jäv 

Diskussion och hantering av eventuellt jäv bland nämndens ledamöter noterades till punkt 
4.  

Föregående möte 

Nämnden beslutade att lägga föregående mötesprotokoll (februari) till handlingarna. 
 
Noterades: 
 
Att kurskoden för kursen Generativ maskininlärning genom utlärandebaserad inlärning 
som fastställdes i föregående mötesprotokoll (§3) har justerats från FDD3318 till 
FDD3319 på grund av administrativt fel. 
 

1. Inrättande av kurser på forskarnivå (beslut) 

Föreslagen examinator, Sten Ternström, vid avdelningen för Tal, Musik och Hörsel (JRT) har, i 
samråd med programansvarig, ansökt om att inrätta kursen FDT3306 Kritiska och 
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interdisciplinära perspektiv inom AI-musikstudier (7,5 hp) på forskarnivå och om fastställande 
av kursplan, enligt bilaga (HS-2025-0496). 

Fakultetsnämnden ställde sig positiva till den föreslagna kursen men ifrågasatte val av 
examinator som angetts med anledning av den förslagne personens kommande pensionsavgång.  
 
Fakultetsnämnden beslutade: 
 
Att från och med höstterminen 2025 inrätta FDT3306 Kritiska och interdisciplinära perspektiv 
inom AI-musikstudier (7,5 hp) samt fastställa kursplan (HS-2025-0496) enligt bilaga 2.2. 

2. Breddad rekrytering (information) 

Susann Boij och Gunnar Tibert presenterade KTH:s övergripande handlingsplan för breddad 
rekrytering och breddat deltagande, samt introducerade det underlag som tas fram för att 
skolorna ska kunna arbeta fram egna handlingsplaner. En central del i arbetet är att bygga på 
lokal kompetens och skapa samverkan mellan fakultetsnämnd, GA, PA och lärare. Det 
konstaterades att skolnivåns arbete sannolikt kräver kompetensutveckling, 
problemidentifiering, prioritering och resurssättning. Frågan väcktes hur fakultetsnämnden vill 
organisera sitt arbete – t.ex. genom utsedd representant, arbetsgrupp eller utskott – och hur 
målformulering (resultat- och aktivitetsmål) ska ske. 

Cyrille Artho lyfte vikten av synlighet även utanför Stockholm. Ambra Sannino efterfrågade hur 
andra skolor organiserar sitt arbete. Det betonades att tillräckliga resurser är avgörande för ett 
lyckat genomförande. 

Noterades: 
 
Dialog med arbetsgruppen om plan för skolans arbete med breddad rekrytering innan bör ske 
innan 14 juni 
 
Skolornas handlingsplan för breddad rekrytering ska färdigställas senast 14 december 

Arbetsgruppen kvarstår, med förslag att varje fakultetsnämnd utser en representant 

Fakultetsnämnden uppdrog åt Markus Hidell att ta fram förslag på hur skolans arbete ska 
knytas till arbetsgruppen kring breddad rekrytering att presentera på nämndens möte i maj. 
 

3. Uppföljning fakultetsförnyelse internatet: nulägesanalys och prognos 

(information) 

 
Markus Hidell och Joakim Lilliesköld presenterade uppföljningsrapport från internatet, med 
fokus på fakultetens finansiering. Det lyftes att grundutbildningen (GRU) nu utgör cirka 20 % av 
skolans omsättning. Behovet av att balansera GRU mot FoFU betonades. Vikten av att planera 
för kommande pensionsavgångar lyftes också. Utifrån den sammanställning som visades, har 
skolan förutsättningar att behålla rådande bemanning. Fakultetsnämnden instämde i att 
fakultetens storlek bör bibehållas – varken ökas eller minskas.  

4. Urval av riktade rekryteringssatsningar bitr. lektorat (förslag till beslut) 
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Henrik Artman föredrog ärendet. Totalt har 10 förslag inkommit från avdelningarna. Ingo 
Sander framförde att det hade varit önskvärt om skolledningen gjort ett initialt urval av fyra 
kandidater för fakultetsnämnden att ta ställning till. Diskussion fördes kring processen och 
skolledningens roll. Bedömningskriterier, inklusive krav på medfinansiering, presenterades. 
Fakultetsnämnden betonade vikten av att se till hela fakultetens bästa. Vice ordförande föreslog 
att jäv mot egna avdelningar inte beaktas, vilket nämnden ställde sig bakom. 

Efter diskussion och röstning beslutade fakultetsnämnden att förorda följande fyra biträdande 
lektorat: 

COS – Hållbara satellitnätverk  
EES – Elektrosystemkonstruktion 
ISE – Infoscience and Engineering  
MST – Micro- och nanoteknik  

5. Docentärenden (beslut) 

 
Henrik Artman föredrog ärendet tillsammans med Kerstin Lagerstedt, sekreterare i 
docentutskottet. Totalt tio medarbetare har efter förhandsgranskning av FFA bedömts uppfylla 
kriterierna för att ansöka om docentur vid KTH. Bedömningen baseras på vetenskapliga och 
pedagogiska meriter samt potential att bidra till forskarutbildning och undervisning på 
avancerad nivå. 

Fakultetsnämnden beslutade: 
 
Att samtliga listade medarbetare kan gå vidare med att ansöka om docentur vid KTH. Ärendena 
överlämnas därefter till EECS docentutskott för vidare handläggning. 
 

6. Ansökan om gästprofessur (beslut) 

 
Institutionen för Elektroteknik vid Skolan för elektroteknik och datavetenskap (EECS) ansöker 
om att påbörja ett anställningsförfarande för Xiongfei Wang som gästprofessor i elektroteknik 
med inriktning mot kraftelektronisk styrning (eng.: Electrical engineering with specialization in 
power electronic control).  
 
Fakultetsnämnden beslutade: 
 
Att bifalla ärendet med att påbörja ett anställningsförfarande för Xiongfei Wang som 
gästprofessor i elektronik med inriktning mot kraftelektronisk styrning, enligt bilaga (Dnr: PA-
2025-1164) 
 
Noterades: 
 
Wang för närvarande är tillsvidareanställd på heltid som professor vid KTH varför en 
sakkunnigprövning bedöms vara uppenbart obehövlig (se Dnr: PA-2025-1164) 
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Att ämnesområdet och anställningsprofilen ska vara densamma som gäller för innevarande 
anställning. 
 

7. Lektoratsärenden (beslut) 

 
Anders Västberg föredrog förslag om att inleda rekrytering av lektor inom 
Kommunikationssystem. Det finns ett tydligt undervisningsbehov inom ämnet, särskilt med 
hänsyn till kommande pensionsavgångar. 

Joakim Gustafsson föredrog förslag om att inleda rekrytering av lektor inom ämnet Människa-
robotinteraktion. Avdelningen för Tal, Musik och Hörsel har en unik position inom talbaserad 
multimodal interaktion, och det strategiska värdet av området är stort inom KTH:s satsningar 
på AI, hälsa och hållbarhet. 
 
Fakultetsnämnden beslutade: 
 
Att bifalla båda förslagen till lektoratsrekrytering. 
 

8. Affilierad professor (beslut) 

 
Cristian Bogdan föredrog förslag om att inleda ett förfarande för att utse Åke Grönlund till 
affilierad professor i informatik. Ansökan är upprättad enligt gällande riktlinjer. 

Fakultetsnämnden beslutade: 
 
Att bifalla förslaget att inleda förfarande för affilierad professor. 
 

9. Diskussion om praxis kring per capsulam (information) 

 
Sekreterare Amir Bdioui lyfte frågan om praxis för beslut per capsulam. Noterades att per 
capsulam ska tillämpas med stor restriktivitet och att sådana fall ställer extra krav på 
säkerställandet av transparens och förankring.  

10. Utkast skrivelse med anledning av brister i examinationsadministration 

 
Cyrille Artho presenterade ett utkast till skrivelse med anledning av uppdagade brister i 
examinationsadministrationen. Nämnden diskuterade skrivelsen och gav möjlighet till 
kompletterande synpunkter. Noterades att ordförande eller vice ordförande åtar sig uppdraget 
att sända färdigställd skrivelse till rektor. 
 

11. Studenternas punkt 

 
Inga frågor hanterades. 

12. Övriga frågor 



 

 

 

 

Justerares signatur: 
 

Sida 6 (6) 

 

PROTOKOLL Datum Diarienummer 

 Error! Use the Home tab to apply Dok 
nr Arial 7;5 to the text that you want 
to appear here. 

 
Inga övriga frågor hanterades. 

13. Mötets avslutning 

 
Ordförande Ann Lantz förklarade mötet avslutat. 
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